
Voorstel amendement Nieuwveen: 

Besluit 2. 

2. een voorbereidingskrediet van 250.000 euro beschikbaar te stellen om de 
haalbaarheid van een zonneweide op het terrein van awzi Nieuwveen te onderzoeken.

Tekst vervangen door: 

2.  op basis van een voorgesteld maatregelenpakket waarin een indicatie van kosten en baten 
van de verschillende opties is opgenomen, te besluiten of de aanleg van een zonneweide op het 
terrein van awzi Nieuwveen gewenst is. 

Toelichting: 

1. In het besluit Energieneutraal Rijnland uit 2018 (18.007730) worden 
verkenningen en een maatregelenpakket aangekondigd, maar deze zijn door de 
VV nog niet ontvangen. Keuzes kunnen door de VV het meest effectief gemaakt 
basis van een voorgesteld maatregelenpakket dat inzicht geeft in verschillende 
scenario’s en mogelijkheden om het doel te bereiken, en in kosten en baten van 
de verschillende projecten.

2. De keuze voor een zonneweide op het terrein van awzi Nieuwveen is niet op 
voorhand een verkeerde keuze maar: 

i. De terugverdientijd lijkt lang
ii. Er moeten bomen gerooid worden, terwijl bomen juist belangrijk zijn 

voor het landschap en het leefklimaat. Bomen slaan CO2 op, leveren een 
bijdrage aan biodiversiteit (o.a. vogels, insecten, begroeiing) en spelen 
een rol in het tegengaan van hittestress. Het beleid van de Rijksoverheid 
(de bossenstrategie van LNV) is op gericht méér bomen, niet op het 
kappen van bomen. 

iii. Het gevraagde voorbereidingskrediet lijkt hoog, de omvang is niet 
toegelicht: het is onduidelijk welk deel bestemd is voor de verkenning.

3. Op basis van het maatregelenpakket kan bekeken worden of de zonneweide in 
Nieuwveen de beste keuze is, of dat er betere locaties zijn om zonneparken aan 
te leggen, bijvoorbeeld op daken van gebouwen, als overkapping van 
parkeerterreinen of op andere braakliggende terreinen.
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